
pRoToKół, nr l"6120l.6
z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i Sportu

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 14 grudnia 2016 r.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

w posiedzeniu udział wzięli:

1. Włodzirnietz Ciok - Wójt Gminy,
2. Małgorzata Meszka - Przewodniczący Rady Gminy,
3. Karolina Hanuszkiewicz - P. o. Dyr. Gim. w Strzybodze,
4. Urszula Ancerowicz -Dyr. Sz. Podst. w Trzciannie,
5. Barbara Smolarek - Dyr. Sz. Podst. w N. Dworze.

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. PrzYjęcie Protokołu z obrad komisji nr t5ll6 z dnia 26 pażdziernika

2016 r.
4. Informacja doĘcząca działalności organizacji pozarządowych

realizującYch na terenie gminy zadania z zakresu kultury fizycznej i
sportu.

5. Informacja w zakresie wykorzystania hal sportowych oraz boisk na terenie
gminy w 2016 roku.

6. Opracowanie planu pracy komisji na 2OI7 rok.
7. Omówienie projektu budzetu gminy na 2017 rok.
8. Przygotowanie sprawozdania z pracy Komisji w 2016 roku.
9. Omówienie projektów uchwał.
10. Sprawy różne.
l I . Zakonczerlie obrad.

Lista obecności stanowi załącznik nr J do protokołu.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
O godz. 1015 Posiedzenie otworzyła Barbara Marcinkowska

Przewodnicząca Komisji, który prrywitata przybyłych członków Komisji
oraz pracowników Urzędu.
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Ad. 2 §twierdzenie prawomocności obrad
obrad.

i przyjęcie porządku

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w
6 członków Komisji, co stanowi quorum do
decyduje o prawomocności obrad.

NastęPnie odczytała porządek obrad. Zaproponowała przeniesienie
Pkt 5 Po Pkt 3. Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie nowego
Porządku obrad. Członkowie Komisji w obecności 6 radnych jednogłośnie
PrzYjęli ProPonowany porządek obrad, który stanowi załqcznźk nr 2 d,o
niniej szego protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr l5/ L6 z dnia
26 pażdziernika 2o_16 t.

Protokół Nr 15/2016 z posiedzenia Komisji, które odbyło
26 pażdziernika 2016 r. znajduje się na sali. Nie zgłoszono uwag
protokołu. Komisja jednogłośnie przyjęłaprotokół z 15 / 2076.

Ad. 4 Informacja w zakresie vr5zkorzystania hal sportour5rch otaz
boisk na terenie gminy w 2O16 roku.

panie dyrektorki przedstawiły informację ze swoich szkół.
Informacje te stanowią załącznik nr 3, załącznik nr 4 otaz załącznik
nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad. 5 Informacja dotycząca działalności organizacji
pozatządourych realizqiących na terenie gminy zadania z
zakresu kultury frrycznei i sportu.

Punkt zostŃ przeniesiony na posiedzenie komisji w marcu 2oI7 r.
ze względu na brak przedstawiciela prowadzącego sprawę.

Ad. 6 Opracowanie planu pracy komisji na 2OL7 rok.

Członkowie komisji opracowali plan na 2OI7 rok w oparciu o rok
bieżący.

posiedzeniu uczestnic7y
podejmowania decyzji i

srę
do
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PLAN PRACY KOMISJI oŚwrary, KULTURY I sPoRTU NA 2017 RoK

Ad. 7 omówienie projektu budżetu gminy na 2ot7 rok.

WÓjt Poinformował, żę do 30 stycznia ma czas na podjęcie uchwały,
czYli Pozostało PÓłtora miesiąca na prace nad projektem. projekt został

Lp. Termin
obrad Merytoryczny temat ]Vlaterial

przygotowuje
Temat
referuje

Styczeń

)raca nad projektem budżetu gminy na 2017 rok.
iprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki
)ublicznej w 20l6 roku

nformacja o funkcjonowaniu czytelni internetowej w
l0l6 roku.

iprawy reformy oświatowej

Skarbnik Gminy

Kierownik GBP

Kierownik GBP

Dyrektor GZDSO

Wójt Gminy

Kierownik GBP

Kierownik GBP

Wójt Gminy

2 Marzęc

[nformacj a doĘ cząca działalno śc i organizacj i
nzarządowych realizujących na tęrenię gmny zadania z
zakresu kultury ftzycznej i spońu w 2016 roku oraz
,v sezonie zimowym 2016120l"I

|nformacja w zalaesie wykorzystania hal sportowych
lraz boisk na terenię gminy w sezonie zimowym
1,0l6l2017

przedstawicięl

organizacji

Dyrektorzy szkół,
Animator boiska

przedstawiciel

organizacji

Dyrektor GZDSO,
Animator boiska

J Maj

]osiędzenie wspólne z Komisją Mienia Komunalnąo i
]inansów oraz Komisją Rozwoju Gospodarczego i
lolnictwa - Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy
,,arok2016.

Skarbnik Gminy Wójt Gminy

4 Czerwiec

Lapoznanie z projektami organizacyjnymi Szkół na rok
;zkolny 2017l20l8,
)rzegląd szkół pod kątem zaplanowania remontów na
lkres wakacy|ny,

Dyrektor GZDSO

Dyrektor GZDSO

Dyrektor GZDSO

Dyrektorzy szkół

5 Wrzesień

)osiedzenie wspólne z Komisją Rewizyjną, Komisją
vlięnia Komunalnego i Finansów oraz Komisją Rozwoju
3ospodarczego i Rolnictwa - Informacja o wykonaniu
ludżefu Gminy zal-sze póŁocze 20l7 roku.

Skarbnik Gminy Wójt Gminy

6 październik

Wypracowanie stanowiska w sprawie wysokości
rodatków i opłat lokalnych na 2018 r.

|nformacj a doĘ cząca realizacj i remontów
zaplanowanych na okręs wakacyjny oraz przygotowania
izkół do rozpoczęcianowego roku szkolnego
]odsumowanie osiągnięć uczniów w roku szkolnym
z016/201,7.

.nformacja o dofnansowaniu dokształcania i
loskonalenia zawodowego nauczycieli za rok szkolny
z016/2017.

Skarbnik Gminy

Dyrektorzy szkół

Dyrektor GZDSO

Dyrektor GZDSO

Przewodniczący
Komisji

Dyrektorzy szkół

Dyrektor GZDSO

Dyrektor GZDSO

,7
Grudzień

)pracowanie planu pracy Komisji na 20t8 rok.

)mówienie projektu budżefu gminy na 20l8 r.

)rzygotowanie sprawozdania z pracy komisj i w 2017
,oku

Komisja

Skarbnik Gminy

Komisja

Przewodniczący
Komisji

Wójt Gminy

Przewodniczący
Komisii
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s9orządzonY W oparciu o wydatki planowane na 2016 rok. Dodatkowo
wydatki inwestycyjne zostały zaplanowane na chwilę obecną na
Podstawie cen rynkowych obowi ryujących na ten moment, ale wszystko
może ulec zrnieni. kwoty subwencji i dotacji są kwotami wstępnymi
PodanYmi Przez ministra finansów. Pewne informacje zostaną podane po
nowym roku.

wójt omówił planowane inwestycje na 2oL7 rok. w projekcie są
planowane 4 inwestycje :

1. Przebudowa i rozbudowa stacji wodociągowej w miejscowości
Trzcianna gm. Nowy kaułęczyn - zwtększenie wydajności ujęcia
wody - I etap budowa studni.

2. Budowa sieci wodociągowej od miejscowości Budy Trzcińskie do
miej scowości Strzyboga.

3. Przębudowa drogi gminnej Nr 115 308 E - relacji Strzyboga - Nowy
Rzędków - Stary Rzędków na długości 2550 mb.

4 . ZaJłry oprogramowania komputerowego.

WÓjt Poinformował, żę na przyszły rok planowana jest duza kwota
na remonty dróg. zwiryarte jest to ze zmianą prawo budowlanego i
Parametrów dróg. Drogi kategorii gminnej musza mieć szerokość pasa
drogowego min 10 m a pasa jezdnego min 5 m. Powstał problem
Poniewaz większoŚĆ naszych dróg ma kategorię gminna i niestety nie
sPełnia tYch Parametrów. Powstaje dylemat czy te drogi doprowa dzać d,o
tych parametrów czy zrrrieniać kategorie drogi z gminnych na
wewnętrzne. Jest to zarówno kosztowt,tę jak i czasochłonne. W pierwszej
kolejności powstaje problem z drogą w Trzciannie która jest drogą
gminną ale w tym łvypadku naleĘ przekształcić ją * drogę wewnętrzną.
W Przypadku drogi w Budach Trzcinskich tutaj zmiarta z kategorii drogi
gminnej na wewnętrznąwiąże się z podziałami d,ziałek bo szerokość drogi
nie odpowiada nawet parametrom drogi wewnętrznej. Mieszkańcy
zaProPonowali ze grunty pod drogę przekażą gminie nieodpłatnie a gmina
pokryje koszty geodety oraz notariusza.

Dodatkowo Wójt przedstawił wnioski o dofinansowanie, które
wpływają do Urzędu, są to:

wniosek Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Skierniewicach o
dotację celową na zaJ<lp sprzętu do szpitala;
wniosek Komendanta Miejskiej Policji w Skierniewicach na dotację
zwiry,arlą na zal<llp paliwa do samochodów słuzbowych;
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wniosek osp w Trzciannie na dotację celową, na rozbudowę
dotychczasowego budynku straĘ o garaż- 30 OOO zł;
wniosek OSP w Suliszewie na dotację celową zwiry,artą z remontem
dachu w straznicy - 100 000 zł.

wójt dodał, żę co roku wpływają wnioski od osp z terenu gminy jednak
gminY nie staĆ co roku na planowanie gminnych inwesty cji zvłiaganyc;6 z
dzia]alnością osp. zaznaczył, że dysponujemy bardzo dobrym sprzętem
ratowniczo - gaśni czyffl.

co do placu zabaw w Rawiczowie to dokumentacja jest już
PrzYgotowana. Niestety jeżeli w Strąybodzę zostanie utworzony od,d,ziat
Przedszkolny to plac zabaw będzię trzeba wybudować przy szkole a nie w
Rawiczowie.

WÓjt dodał, że przedszkola na terenie naszej gminie są na wysokim
Poziomie, niestety 15 dzieci z terenu gminy uczęszcza do miejskich
Przedszkoli i w tym roku musieliśmy za te dzieci uiścić opłatę w
wysokości 100 OOO zł.

Radna Marcinkowska - co z pozostałymi odd ziahalni przedszkolnymi
? - Wójt - będą dalej funkcjonować.

W stYczniu trzęba utworzyć projekt uchwały o nowej sieci szkół po
którym kurator ma 30 dni na zaopiniowanie jej a w marcu naleĘ ją
podjąć.

Na koniec WÓjt podsumował inwestycje zlxłiryarte z oświetleniem:
Zglinna Duża - zakończofla;
Franciszkany - prace na etapie uzyskania zgody od Starostwa na
rozpoczęcie budowy, zgoda 30 grudnia 2O16 r.;
Noo'oY Dwór Parcela od przystanku pod I<ZD w kierunku Starej
Rawy prawdopodobnie po nowym roku będzie pozwolenie na
budowę;
Noory Dwór Parcela - nie będzie;
podfranciszkany etap zwiry,any z pozyskiwaniem zgód, od
mieszkańców.

Ad. 8 ptzygotowanie sprawozdania z pracy komisji
w 2O16 rolru.

SPrawozdanie z pracy Komisji w 2015 roku stanowi załqcznźk nr 6
do niniejszego protokołu.
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Ad. 9 Omówienie projektów uchwal.

Omówiono projek§ uchwał w następujących sprawach
zrnian w budżecie gminy na 2016 rok;
zatwierd zęnia Planu Pracy Komisj i;
zatwierdzęnia Planu Pracy Rady Gminy;

avłyraŻenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie
bezprzetargowym;
rocznego programu współpracy Gminy Nowy Kawęczyn z
organizacjami pozarządowymi na rok 2OI7;
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi ryywartia
Problemów Alkoholowych na rok 2OI7;
uchwalenia Gminnego progr€rmu wspierania rodziny na lata 2OL7 -
2OI9 w Gminie Nowy Kawęczyn.

Ad. 10 Sprawy t6żne.

Brak wystąpień

Ad. 1l Zakończenie obrad.
O godz. I2to Przewodnicząca Komisji wobec zrealizowania porządku

obrad, zamknęła po sied zenie Komisj i.

Na tym protokół zakończono.

protokołouąła,:
Katanzgna So;uźcką

"{"ł*l,u §,&^
Refercnt

Ptzeuodntczgła:
P tząlp o dnźcz qc ą Kg mźsj ź

,,Hy,y!'!;kłł!ł-,*,
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